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Geachte raadsleden,
 
Afgelopen vrijdag heeft wethouder Vente samen met gedeputeerde Weber een gesprek gevoerd met de 
voorzitter en directeur van het Zuid-Hollands Landschap (ZHL). Reden was dat de heer Weber en wij graag hun 
visie wilde horen over datgene wat leidde tot de brief van de landbouwpartijen. Deze brief hebben wij u eerder 
toegezonden. 
 
Tijdens het overleg gaf de heer Weber aan dat hij een meerwaarde in de samenwerking in de regio tussen ZHL 
en de landbouwpartijen ziet. Het gaat over verbetering van de efficiëntie en effectiviteit, zoals het opzetten van 
één loket voor overheden en derden, het uitvoeren van de beheerplannen Natuurnetwerk Nederland (NNN) 
Krimpenerwaard,  het uitvoeren van (preventieve) acties gericht op het voorkomen danwel bestrijden van 
storingssoorten, het uitvoeren van monitorings- & onderzoeksplannen, het delen van kennis met en 
educatie/begeleiding van alle grondeigenaren, het uitvoeren van grondruilen en de afstemming rond de 
pachtuitgifte van provinciale gronden in relatie tot andere gronden in de NNN. 
 
De heer Weber heeft aangegeven dat hij hiervoor apart gelden beschikbaar wil stellen in de vorm van een 
jaarlijkse bijdrage en in de vorm van projectbijdragen. Dit bovenop de reguliere beheersubsidie (SNL-subsidie) 
voor iedere grondeigenaar of erfpachter.  
 
Van de zijde van ZHL werd door de voorzitter aangegeven dat zij het belangrijk vinden dat zij daarbij zelf de 
beschikking houden over hun eigen gronden en over de eigen aanvraag voor beheersubsidie (SNL-aanvraag).  
De gedeputeerde heeft geantwoord dat conform de systematiek van SNL de eigenaar/erfpachter altijd de 
subsidie aanvraagt en dat er geen sprake is van overdracht van eigendom van ZHL. Met dit antwoord waren de 
vertegenwoordigers van ZHL tevreden en zijn zij bereid om het vervolggesprek rond de vorming van een 
beheercollectief aan te gaan.  
 
De gesprekken zullen nu hervat kunnen worden maar het is gezien de korte termijn de vraag of dit voor 5 maart 
nog lukt. De landbouwpartijen geven aan dat het niet alleen gaat over de inhoud, maar ook over hun gebrek aan 
vertrouwen in het ZHL als partner. Reden voor deze partijen om in hun brief aan te geven dat zij nu het collectief 
willen starten, en ‘de deur open te houden voor het ZHL om op een later moment alsnog aan te haken’. In de 
tussenliggende tijd streven zij naar een goede samenwerking met het ZHL. 
 
Inmiddels heeft wethouder Vente beide partijen gesproken en zijn zij bereid om in gesprek te gaan met de heer 
J. Heijkoop. De heer Heijkoop was al eerder betrokken bij de gesprekken tot samenwerking. De heer Heijkoop is 
nu gevraagd om ons college en de stuurgroep Veenweiden over een maand te rapporteren over de stand van de 
intentieverklaring tussen partijen en de bereidheid om samen te werken. Bij voorkeur zien wij binnen een maand 
een door alle betrokken partijen getekende intentieverklaring tegemoet.  
 
Van belang is dat het beheer van de NNN in de tussentijd goed is geregeld. Wij vinden het van groot belang dat 
voor de zelfrealisatoren dit goed geregeld is en dat zij nu kunnen beschikken over de juiste pachtafspraken met 
de provincie en SNL-subsidie. De gedeputeerde heeft de wethouder toegezegd dat dit met de huidige regelingen 
mogelijk is en waar dit tot problemen leidt, hij dit in overleg met de betreffende grondeigenaar of pachter gaat 
oplossen.   
 



 

2 
 

Met het oprichten van een beheercollectief voor een natuurgebied van 2.250 hectaren is nog niet eerder ervaring 
opgedaan. Het is pionieren en zoeken naar de juiste vorm en samenwerking waarmee de grondeigenaren en -
pachters de beste hulp en ondersteuning krijgen die nodig is om zowel de natuurdoelen als de bedrijfsdoelen te 
halen. Dat vraagt tijd, en gaat gepaard met vallen en opstaan. Dat mag, omdat tegelijkertijd de basisvoorwaarde 
van provinciale pacht en SNL-subsidie geregeld is. Het beheer van de NNN is door Provinciale Staten 
vastgelegd in provinciale regelingen en het provinciale handelingskader voor pacht. 
 
De urgentie om het collectief te regelen is groot, het heeft lang genoeg geduurd om de eerste stap te zetten. 
Vandaar onze haast om binnen een maand duidelijkheid te krijgen en keuzen te kunnen maken. Het provinciaal 
belang om het beheer van de NNN in de Krimpenerwaard goed te regelen, betekent concreet dat de 
gedeputeerde extra wil investeren in dit beheer en biedt ons de mogelijkheid om de samenwerking te 
verstevigen. Wij vinden dat hiermee het beheer van de NNN voldoende door de provincie is gewaarborgd en dat 
op dit punt voldoende basis is om het bestemmingsplan vast te stellen.  
 
 

Met vriendelijke groet, 
Namens het college van burgemeester en wethouders, 
 

 
 
J. Vente 
wethouder 
  
  
 

  
 
 


